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                                                                                              Krobia, dnia 8 października 2009 r. 

 

 
 

                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XLI/2009 
  
                  z   XLI sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

                  w dniu  29 września 2009 r. w sali ZSOiZ w Krobi       

=========================================================  
                 godzina rozpoczęcia :    16.00 

                    godzina zakończenia :   19.00 

                    Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczyło 15. 

                 Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

1. Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi. 

2. Misiaczyk Gerard            - Z-ca Burmistrza.  

                    3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy Krobia.   

                    4.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                    5.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
                      
                    Porządek obrad sesji : 

              ======================= 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XL  sesji.   

      4.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji.  

5.   Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych              

w okresie międzysesyjnym.  

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

8. Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów.  

      9.   Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :         

 a) przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów za szczególne osiągnięcia 

pozaszkolne, 

 b) zaciągnięcia zobowiązań finansowych z tytułu udzielenia poręczenia wekslowego, 

 c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu, 

 d) zaciągnięcia zobowiązania finansowego w zakresie podjęcia inwestycji                        

pn: „Przebudowa i remont ul. Ponieckiej w ciągu drogi gminnej  nr 754539P                  

w miejscowości Pudliszki”, 

 e) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanych, położonych w Starej 

Krobi,  

 f) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, położonej                               

w Sułkowicach, 

 g) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, położonej                      

w Sułkowicach, 

h) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanej, położonej w Kuczynie,  

i) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, położonej                      

w Pudliszkach,  

j) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości niezabudowanych, położonych                        

w Gogolewie,  
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k) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanej, położonej  w Krobi,  

l) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na 2009 rok. 

      10.   Wolne głosy i wnioski. 

  11.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.      

 12.   Zakończenie.  
                   

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Polowczyk. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, Burmistrza, pracowników Urzędu, sołtysów, dyrektorów              

i kierowników jednostek organizacyjnych, przedstawicieli organizacji i stowarzyszeń oraz 

pozostałych zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 

13 radnych, nieobecni: L. Bem, I. Jóźwiak, wobec czego sesja jest prawomocna do podejmowania 

obrad i uchwał.   

      

     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  

      Na salę obrad przybył radny L. Bem 

      Przewodniczący Rady: w imieniu grupy radnych proponuję wycofanie z porządku obrad sesji 

rozpatrzenie projektów uchwał pkt 9  b-f  i przeniesienie pod obrady następnej sesji. Spowodowane 

jest to koniecznością szczegółowego omówienia tych uchwał, ponieważ nie było możliwości 

odbycia komisji w tym temacie.                    

      Głosowanie wniosku za wycofaniem z porządku sesji pkt 9b-f : 13 za, 1 wstrzymujący (R. Danek),   

głosowało 14 radnych. 

      Porządek obrad sesji po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 

      Pierwotny porządek obrad sesji stanowi załącznik do protokołu.  

 

      Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XL sesji.         
Protokół  przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  

 

Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  

      Burmistrz :  udzielona został odpowiedź radnemu I. Jóźwiakowi dot. gospodarki odpadami.  

      Skierowano interpelację do PZD w Gostyniu dot. dróg powiatowych oraz do właściciela 

gospodarstwa rolnego w Ziemlinie w sprawie wycinki drzewa.  
       
      Ad. 5  Interpelacje i zapytania radnych. 

      R. Olejniczak : w dniu wczorajszym odbyło się spotkanie w Domachowie, na którym przedstawiono 

problem naprawy drogi na tzw. zapłociu. Proszę o informację na temat tego remontu.  

      M. Duda : sprawa dotyczy bezpieczeństwa dzieci uczęszczających do ZSPiG w Krobi.  Proszę                 

o rozważenie możliwości zamontowania ograniczników prędkości na odcinku od ul. Ogród Ludowy 

za liceum do ul. Kobylińskiej.  Uważam, że założenie takich ograniczników zwiększyłoby znaczenie 

bezpieczeństwo naszych dzieci.        
 

Ad. 6 Informacja  Przewodniczącego  Rady Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych              

w okresie międzysesyjnym.  

27.08. – udział w XXXII sesji Rady Powiatu, 

28.08. – udział w Jubileuszowym koncercie z okazji 15-lecia Dziecięco - Młodzieżowej Orkiestry 

Dętej w Krobi, 

29.08. – „XI Dni Powiatu”, udział w pracach komisji sędziowskiej oceniającej wygląd stoisk oraz 

prezentacji poszczególnych gmin, 

1.09. – obchody uroczystości 70-rocznicy wybuchu II Wojny Światowej, 

- udział w uroczystości rozpoczęcia roku szkolnego w ZSPiG w Krobi, 
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11-14.09 – wizyta delegacji radnych i pracowników Urzędu Miejskiego w Schinnen, 

15.09. – udział w uroczystym otwarciu sali gimnastycznej w Starej Krobi,  

17.09. – udział w uroczystości odsłonięcia Pomnika Ofiar Katynia na cmentarzu w Pudliszkach, 

28.09. – udział w posiedzeniu komisji Budżetu oraz komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 
 

Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 

Ad. 8 Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów.  

Zgodnie z Uchwałą Nr XXXVII/301/2009 Rady Miejskiej w Krobi podjętą w dniu 29 czerwca               

2009 r. wręczono stypendia dla uczniów  za wyniki w nauce za II semestr roku szkolnego 

2008/2009. 

Wręczenia stypendiów dokonali przewodniczący Rady oraz przewodniczący Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu.  

Przerwa. 

Na salę obrad przybył radny I. Jóźwiak.  

 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

a) przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów za szczególne osiągnięcia 

pozaszkolne. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił przewodniczący Rady.  

Z-ca przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu E. Dopierała przedstawiła opinię                   

o przyznaniu stypendiów, stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu.  

Uchwałę Nr XLI/329/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 września 2009 r. w sprawie 

przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów za szczególne osiągnięcia pozaszkolne; przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
 

b) zaciągnięcia zobowiązań finansowych z tytułu udzielenia poręczenia wekslowego. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił skarbnik Gminy.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja  na posiedzeniu w dniu 28.09.br analizowała 

projekt uchwały, który zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

Uchwałę Nr XLI/330/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 września 2009 r. w sprawie 

zaciągnięcia zobowiązań finansowych z tytułu udzielenia poręczenia wekslowego; przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił skarbnik Gminy.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja  na posiedzeniu w dniu 28.09.br analizowała 

projekt uchwały, który zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

I. Jóźwiak : na czym będzie polegała przebudowa oraz kiedy mogą się rozpocząć prace i kiedy 

zakończyć? 

Burmistrz : realizowana jest ul. Kobylińska, jest to kontynuacja prac wcześniej rozpoczętych. 

Natomiast drugie przedsięwzięcie na ul. Wjazdowej w Pudliszkach związane jest ze złożeniem 

wniosku o pozyskanie środków z  Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych.  Uzyskanie 

większej ilości punktów uzależnione jest od zawarcia umowy partnersko-publicznej z samorządem, 

Powiatem Gostyńskim. Dotychczas współpraca w tym zakresie układała się na dobrym poziomie. 

Konieczne jest podjęcie uchwały o pomocy finansowej, w konsekwencji tego zaprojektowanie 

środków na to zadanie w roku 2010. Powiat na możliwości złożenia dwóch wniosków tzw. 

Schetynówek o środki na drogę w Pępowie oraz ul. Wjazdową w Pudliszkach. Pozyskanie środków 

w drodze konkursu uzależnione jest od ilości uzyskanych punktów i wielkości środków na tego typu 

zadania. Wg złożeń w tym roku wniosków będzie znacznie więcej niż w roku ubiegłym.  

J. Bujakiewicz : rozumiem zapis § 1 o pomocy w roku 2010 w kontekście stwierdzenia, że pomoc 

musi być poprzedzona uchwałą, by potem zapisać wydatkowanie środków w projekcie budżetu roku 
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2010, jest to dla mnie oczywiste. Jaki procent wartości udzielanej pomocy stanowią 50 tys. zł tej 

inwestycji na ul. Kobylińskiej i 200 tys. zł na ul. Wjazdowej.  Na tej sali padło nad adresem Powiatu 

i dróg powiatowych tyle interpelacji w tej kadencji, żeby nie wracać do poprzedniej, że ocena, że 

jest to kolejny przykład bardzo dobrej współpracy pomiędzy Powiatem a samorządem gminnym 

wydaje mi się co najmniej wątpliwe.  

Burmistrz : nie będę teraz podawać wartości procentowych. Projekt realizowany będzie wg wartości 

kosztorysowych i projektowych. Natomiast Powiat sfinansuje ul. Poniecką w Pudliszkach                      

i te wartości się zbilansują.  

Ł. Kubiak : komisje wojewody oceniają projekt.  Kiedy zostanie złożony wniosek?  

Burmistrz : wniosek zostanie złożony, lecz  uzyskanie środki uzależnione są od ilości punktów tego 

zadania.  

Uchwałę Nr XLI/331/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 września 2009 r. w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu; przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
 

d) zaciągnięcia zobowiązania finansowego w zakresie podjęcia inwestycji pn: „Przebudowa              

i remont ul. Ponieckiej w ciągu drogi gminnej  nr 754539P w miejscowości Pudliszki”.   

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił skarbnik Gminy.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja  na posiedzeniu w dniu 28.09.br analizowała 

projekt uchwały, który zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie, z zastrzeżeniem, że jeśli nie 

uzyskamy środków na to zadnie, to do budżetu wprowadzona zostanie połowa wartości kosztów 

zadania. 

Uchwałę Nr XLI/332/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 września 2009 r. w sprawie 

zaciągnięcia zobowiązania finansowego w zakresie podjęcia inwestycji pn: „Przebudowa i remont 

ul. Ponieckiej w ciągu drogi gminnej  nr 754539P w miejscowości Pudliszki”; przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 15 radnych.    
 

e) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanych, położonych w Starej Krobi.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił naczelnik WIiGP.  

A. Miałkowski : czy obydwie działki są w jednej księdze wieczystej? 

A. Olejnik : tak. 

K. Perdon : czy są to wszystkie koszty? 

A. Olejnik : koszty aktu notarialnego ponosi Gmina Krobia. 

K. Perdon : nie wierzę, że jest to przekazywane nieodpłatnie. 

Burmistrz : warto w to uwierzyć, nie zawsze większe są wartości materialne. Większe znaczenie 

miała kwestia zabezpieczenia ujęcia wody. Warto docenić taką postawę.  Koszty aktu notarialnego 

poniesie Gmina. Łąki dzierżawione są przez tą osobę, bezpośrednio użytkowane. Właściciel 

nieruchomości nie przedstawiał żadnych roszczeń związanych z przekazaniem nieruchomości. 

Ochrona studni nastąpi poprzez zminimalizowanie produkcji rolnej.   

A. Miałkowski : jaki jest program wykorzystania tego areału. W przypadku zalesienia terenu 

możliwe jest uzyskanie ulgi. 

Burmistrz : teren wydzierżawiony zostanie jako forma nieużytku. Możliwe jest oczywiście 

rozważenie zadrzewienie tego obszaru. 

K. Perdon : czy ten pan zastrzegł anonimowość, bo być może warto by było przekazać informację do 

prasy o takiej sytuacji, co spowodowałoby kolejnymi przekazaniami gruntów.  

Burmistrz : trzeba by zwrócić się od tej osoby. 

Przewodniczący Rady : tym bardziej, że sprawa dotyczy ujęcia wody w Bukownicy. Wg informacji 

obecni dzierżawcy posiadają dalszą umowę z Agencją na okres 10 lat, stad niezbędna jest wg mnie 

próba podjęcia wykupu ziemi znajdującej się bezpośrednio w pobliżu ujęcia wody. 

A. Miałkowski : nie ma sensu przejmowanie tylko dlatego, że nam dają. Uważam, że musi być 

program zagospodarowania tego areału, określenie racjonalne jego przeznaczenia.  

Burmistrz : forma łąki nie nawożonej jest prawidłową formą. Takie działania prowadzone są na 

wielu obszarach. 
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L. Bem : czy pozostałe grunty będą później przekazywane, ponieważ istnieją jeszcze dwie działki? 

A. Olejnik : pozostałe działki są własnością Gminy. 

Uchwałę Nr XLI/333/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 września 2009 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanych, położonych w Starej; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało 15 radnych.    
 

f) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, położonej  w Sułkowicach.   

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił naczelnik WIiGP.  

E. Dopierała : jak długo dzierżawiona jest ta działka. Uważam, że po odrolnieniu działka zyska na 

wartości. 

Burmistrz : zbycie jest w drodze przetargu. W tym przypadku nie ma przesłanek na zbycie w trybie 

bezprzetargowym. Zainteresowani musza przystąpić do przetargu.  

E. Dopierała : będzie to zbycie działki rolnej. 

Burmistrz : jedna działka jest rolna, druga natomiast pod prowadzenie działalności gospodarczej.  

Salę obrad opuścił radny L. Bem.  

Uchwałę Nr XLI/334/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 września 2009 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, położonej  w Sułkowicach; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało 14 radnych.    
 

g) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, położonej  w Sułkowicach.   

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił naczelnik WIiGP.  

J. Bujakiewicz : dla jakiego powodu są dwie oddzielne uchwały? 

A. Olejnik : oddzielne uchwały dla przeprowadzenia dwóch różnych procedur przetargowych. 

Dotyczy to jednego dzierżawcy.   

Uchwałę Nr XLI/335/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 września 2009 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, położonej  w Sułkowicach; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało 14 radnych.    
 

h) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanej, położonej w Kuczynie. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił naczelnik WIiGP.  

Uchwałę Nr XLI/336/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 września 2009 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanej, położonej w Kuczynie; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało 14 radnych.    
 

i) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, położonej  w Pudliszkach. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił naczelnik WIiGP. 

K. Perdon : proszę o przybliżenie tematu. 

Burmistrz :  w roku ubiegłym zaistniał problem budynku Ośrodka Zdrowia w Pudliszkach. Obecnie 

budynek jest dzierżawiony. Osoba fizyczna, która prowadzi działalność NZOZ zwróciła się o wykup 

tego terenu z przeznaczeniem na wybudowanie przychodni. Wielkość i położenie tej działki będą 

spełniały warunki na postawienie takiego obiektu. Zbycie działki nastąpi w trybie przetargowym. 

K. Perdon : czy ma pan propozycje dla środowiska nauczycielskiego Pudliszek, ponieważ teren ten 

jest wykorzystywany jako parking?  

B. Szolc, dyrektor szkoły w Pudliszkach : szkoła nie wnosi żadnych zastrzeżeń. Parking będzie od 

strony ul. Wjazdowej.  

K. Perdon : mieści się na tym terenie punkt handlowy, butik, z którego uzyskiwany jest dochód. Jak 

rozważony zostanie problem jego przeniesienia. 

A. Olejnik : myślę, że możliwe jest jego przeniesienie na inną działkę. 

Burmistrz : zapewniam, że na pewno będziemy rozmawiali z właścicielem butiku na ten temat. 

Uchwałę Nr XLI/337/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 września 2009 r. w sprawie  

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, położonej  w Pudliszkach; przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 14 radnych.    
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j)  wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości niezabudowanych, położonych w Gogolewie. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił naczelnik WIiGP. 

Uchwałę Nr XLI/338/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 września 2009 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na zamianę nieruchomości niezabudowanych, położonych w Gogolewie; przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 14 radnych.    
 

k) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanej, położonej  w Krobi. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił naczelnik WIiGP.  

Uchwałę Nr XLI/339/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 września 2009 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanej, położonej w Krobi; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało 14 radnych.    

Na salę obrad przybył radny L. Bem. 
 

l) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na 2009 rok.   

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił skarbnik Gminy. Przedstawił także autopoprawkę               

od projektu uchwały dot. działów 900 i 921.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu 28.09 i w dniu dzisiejszym  

i przedstawione zmiany budżetu oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.   

Uchwałę Nr XLI/340/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 września 2009 r. w sprawie zmian 

budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na 2009 rok; przyjęto jednomyślnie; głosowało 15 

radnych.    
 

Ad. 10  Wolne głosy i wnioski.   
E. Dopierała : bardzo wzrastają koszty oświetlenia. Mieszkańcy wyjeżdżający za granicę zwracają 

uwagę aby rozważono możliwość ścieniania oświetlenia ulicznego w naszej gminie.  
  
Ad. 11  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Burmistrz : sprawa drogi w Domachowie ma charakter rozwojowy. W roku ubiegłym droga ta 

została wyremontowana jako droga gruntowa na podbudowie klińca i kamienia. W trakcie jej 

użytkowania po pewnym okresie czasu wystąpiły trudności techniczne, szczególnie uciążliwe dla 

mieszkańców. Droga ta w sposób nie wystarczający nie odprowadza wodę i dlatego w okresie 

opadów występują utrudnienia. Wykonanie naprawy zostało zareklamowane, trwają negocjacje 

odnośnie rozstrzygnięcia tej reklamacji. Szukamy rozwiązań alternatywnych. Droga ta obecnie jako 

droga nie utwardzona spełnia standardy podbudowy pod drogę asfaltową. Uwarunkowane jest to 

pewnymi rozmowami z wykonawcą, lecz jest to także uzależnione z mechanizmami finansowymi, 

które mamy do dyspozycji. Mam na myśli środki przyznane z Urzędu Marszałkowskiego na budowę 

dróg dojazdowych do pól.  

Na temat montażu ograniczników prędkości przeprowadzone zostaną rozmowy ze Strażą Pożarną 

dot. możliwości ich założenia z uwagi na to, że jest to droga dojazdowa jednostek Krajowego 

Systemu Ochrony Przeciwpożarowej.   Od strony Pl. Kościuszki takie ograniczniki istnieją, więc 

można rozważyć zamontowanie ich od strony wyjazdu na ul. Kobylińską. Skierowane zostanie 

zapytanie do Komisji Bezpieczeństwa oraz Staży Pożarnej o opinię w tej sprawie.  

L. Bem : informuję, że parking za budynkiem Liceum jest dostępny. 
 

Ad. 12 Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Polowczyk: dziękuję wszystkim za przybycie                     

i zamykam XLI sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

 

    Protokół sporządziła :                                                   

       Aurelia Sikorska       
 


